
 

 

 

       Oerle, 4 februari 2019 

 

 

Aan de raadsfracties van de gemeente Veldhoven.  

 

Stand van zaken Gemeentelijk Verkeers en Vervoers Plan ( afgekort GVVP). 

 

           Afgelopen dinsdagavond 29 januari 2019 stond het maatregelenpakket   

Bereikbaarheid De Ru   op de age da va  de oordeelsvor e de raadsvergaderi g. Zie hierover 
ook het krantenartikel van donderdag  in het ED met als titel Gemor over verkeersplannen. 

 

Tijdens de behandeling kwam ook het door de wethouder in juni vorig jaar ingetrokken GVVP aan de 

orde en er bleek weinig tot niets met dit plan gedaan te zijn en de vragen over dit plan waren talrijk. 

Uiteindelijk werd besloten dat de gemeente een brief gaat schrijven naar alle fracties met daarin een 

voorstel hoe het nu verder gaat met de verkeersplannen. 

 

Uiteraard volgen wij dit als DVO met grote belangstelling en wij zouden graag van alle fracties willen 

weten  wat zij gedaan hebben met de toezeggingen die een jaar geleden gedaan zijn op de 

verkiezingsavond in Oerle. 

Voor alle duidelijkheid het ging die avond over het weren van het doorgaande verkeer door de kern, 

het invoeren van de 30 km zones vanaf de rotondes, snelheidsbeperkende maatregelen en het 

opknappen van de toegangswegen. 

Er bereiken ons veel klachten over gevaarlijke situaties in ons dorp. 

 

U begrijpt dat wij na een jaar graag de balans op willen maken wat de politieke partijen voor Oerle 

hebben betekend .      

 

 

Groeten en hopelijk een snelle reactie en uiteraard actie. 

Dre Jonkers 

 

Cc ,  college van B&W     


